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Zápisnica  
z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Branovo  

konaného dňa 17.08.2022 so začiatkom o 18:00 hod.   
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice. 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Návrh na schválenie programu 

4. Protest prokurátora na Všeobecne záväzné nariadenie č. 2 o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 01.01.2011 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

malými zdrojmi znečisťovania na území obce Branovo 

6. Návrh na úpravu rozpočtu 

7. Schválenie plnenia rozpočtu k 30.06.2022 

8. Prevod majetku obce 

9. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo 

10. Žiadosť o kúpu pozemku 

11. Žiadosť o vyjadrenie k projektovej dokumentácii KONFER net 

12. Dopravné značenie v obci 

13. Investičné projekty v obci 

14. Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

15. Záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“) otvorila starostka obce Ing. Andrea 

Šulíková. Privítala všetkých prítomných ako aj JUDr. Valériu Sedlákovú, prokurátorku 

okresnej prokuratúry. Skonštatovala, že prítomní sú traja poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Zároveň starostka obce požiadala občanov, ak budú mať otázky k nejakým 

bodom programu, nech sa prihlásia. Starostka upozornila, že až potom ako ukončí rokovanie 

v zbore vyzve občanov o pripomienky. Vyjadriť sa môžu  keď sa ukončí rokovanie poslancov 

OZ k jednotlivému bodu, potom otvorí rokovanie aj s občanmi.  

 

K bodu 2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Starostka obce navrhla členov návrhovej komisie, určila overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

Overovatelia zápisnice:  Michal Fülöp, Roman Kalina 

Návrhová komisia:         Ing. Juraj Mellen, Roman Kalina 

Zapisovateľka:               Mgr. Dana Drobňáková 

 

Hlasovanie:                      za: 3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina) 

                                         proti: 0 

                                         zdržal sa: 0   

                                         nehlasovali: 0 

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala )  

 

Návrh na uznesenie predkladá starostka alebo poslanec OZ, ktorý predkladá správu. Návrhová 

komisia znenie uznesení v priebehu rokovania vypracuje. Návrh na uznesenia predložila 

a znenie uznesení v priebehu rokovania vypracovala starostka obce Ing. Andrea Šulíková. 
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K bodu 3.Návrh na schválenie programu 
V rokovacom bode č. 3 starostka vyzvala poslancov k doplneniu, resp. k vysloveniu návrhov       

na zmenu programu rokovania OZ. Doplňujúci bod do programu rokovania nemal nikto 

z prítomných poslancov a tak sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 207/2022: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Branovo 

schvaľuje  
program rokovania bez navrhnutých zmien a doplnkov.  

 

Hlasovanie:                     za:    3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina) 

                                         proti :            0                                  

                                         zdržal sa:       0 

                                         nehlasovali:   0 

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Návrh na schválenie programu 

4. Protest prokurátora na Všeobecne záväzné nariadenie č. 2 o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 01.01.2011 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

malými zdrojmi znečisťovania na území obce Branovo 

6. Návrh na úpravu rozpočtu 

7. Schválenie plnenia rozpočtu k 30.06.2022 

8. Prevod majetku obce 

9. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo 

10. Žiadosť o kúpu pozemku 

11. Žiadosť o vyjadrenie k projektovej dokumentácii KONFER net 

12. Dopravné značenie v obci 

13. Investičné projekty v obci 

14. Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

15. Záver 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu  4. Protest prokurátora na Všeobecne záväzné nariadenie č. 2 o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 01.01.2011 

 

V rokovacom bode č. 4 otvorila starostka obce. Skonštatovala, že poslancom OZ bol materiál 

týkajúci sa daného bodu zaslaný na ich mailové adresy s celou genézou.  Na základe COOP 

Jednota, ktorá dala podnet na prokuratúru o preskúmanie VZN č. 2 o poplatkoch za znečistenie 

ovzdušia malými zdrojmi.  Prokuratúra zistila nedostatky a vydala Protest prokurátora proti 

VZN č. 2 Obce Branovo. Na upresnenie starostka obce uviedla, že v obci máme dve prevádzky, 

ktoré platia poplatky za znečistenie ovzdušia v rámci zákona o znečistení ovzdušia malými 

zdrojmi, ide o COOP JEDNOTA a ZAD Dvory nad Žitavou.  

Starostka obce sa spýtala poslancov, či sa k protestu prokuratúry chcú vyjadriť. Poslanci nemali 

pripomienky a dala slovo prokurátorke Okresnej prokuratúry Nové Zámky, JUDr. Valérii 

Sedlákovej, ktorá ozrejmila, prečo protest podávala.  
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Uviedla, že z obsahu predloženého následne návrhu VZN je zrejmé, že podanému protestu 

poslanci vyhovejú, v opačnom prípade by nemohli prijímať nové. Základný princíp, prečo toto 

nariadenie obsahovo odporuje zákonu je, že, nevychádzalo sa zo zákona, základných zásad 

tvorby všeobecného záväzného nariadenia, keď jednak sa tam upravovali niektoré veci, ktoré 

sú už upravené v zákone, ktorý postup odporuje procesu prijímania VZN, pretože keď je raz 

niečo upravené v zákone, tak je to záväzné pre každého, a vlastne aj pre poslancov.  

Zdôraznila, že poslanci hlasujú o tom, čo je už záväzné pre každého. Toto VZN je vydané 

v oblasti, v ktorej obec vykonáva štátnu správu, preto sa musí obec riadiť výslovne 

splnomocnením zákona. Podotkla, že ide o fakultatívne nariadenie, ktoré obec môže, ale 

nemusí vydať. Vzhľadom k tomu, že obec chce vyberať poplatky za znečistenie ovzdušia 

a vydalo sa VZN, tak sa nerešpektoval celý obsah oznámenia, pretože tam neboli nejaké 

náležitosti.  

A posledným bodom, ktorý bol vytýkaný protestom je,  že jednak sa rozšíril obsah úpravy tohto 

nariadenia nad rámec zákona a opísali sa zákony aj v časti, kde sú ukladané povinnosti, 

v dôsledku čoho nastane taká situácia, že umožňuje sa postih osoby, ktorá poruší takúto 

povinnosť, nielen podľa zákona, ale aj podľa ustanovení, v ktorých má právo starostka obce 

ukladať pokuty, ktoré sú iné, ako sú v osobitnom zákone, tu môže uložiť pokutu do výšky 

6.663,00 € za porušenie povinnosti právnickou osobou, fyzickou osobou, pritom keby sa išlo 

podľa osobitného zákona, tak tam môže byť suma úplne iná, že je tam 10.000,00 €, čiže toto je 

podstata podaného protestu.  

Ak by bola nejaká otázka, JUDr. Sedláková uviedla, že pokiaľ protestu poslanci vyhovejú, 

budú prijímať nové nariadenie. Starostka požiadala poslancov, aby sa k danej veci vyjadrili. 

Poslanci uviedli, že nemajú žiadne otázky a vyhovujú protestu.  

 

Uznesenie č. 208/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

Vyhovuje 

protestu prokurátora na Všeobecne záväzné nariadenie č. 2 o poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia malými zdrojmi. 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

K bodu 5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania na území obce Branovo 

Rokovací bod č. 5 otvorila starostka obce a uviedla, že na základe vysloveného protestu bol 

zverejnený Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

malými zdrojmi znečisťovania na území obce Branovo. Nakoľko poslanci podanému protestu 

prokurátora vyhoveli, je potrebné schváliť nové VZN o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

malými zdrojmi znečisťovania na území obce Branovo.  

Návrh bol na 15 dní zverejnený na úradnej tabuli, do dňa konania OZ neboli doručené žiadne 

pripomienky a otvorila diskusiu,  či má niekto nejaké pripomienky.  

Poslanci uviedli, že nemajú námietky voči návrhu.  

JUDr. Sedláková uviedla, že v predloženom návrhu v súlade s podaným protestom je pod 

spisovou Pd 58/22/4404-5, Okresná prokuratúra Nové Zámky má pripomienky. Pripomienky 

poslanci zobrali do úvahy a súhlasili ich zapracovať do návrhu, tak aby bolo vo VZN dodržaný 

zákon a zásada určovania poplatkov.   



 4 

Poslednú pripomienku mala JUDr. Sedláková, že sa používa výkon zariadenia, pričom 

v súčasnej právnej úprave je používaný pojem príkon.  

Navrhla v tej časti VZN nahradiť výraz výkon za slovo príkon, pričom zdôraznila, že trvá na 

týchto pripomienkach, čo jej umožňuje ust. § 21 ods. 1 písm. d) zákona o prokuratúre 

a navrhla, aby ten predložený návrh schválili s týmito pripomienkami.  

Starostka uviedla, že ďakuje p. okresnej prokurátorke, že tieto jej pripomienky OZ zapracuje do 

VZN. 

Poslanci súhlasili a pristúpili k hlasovaniu schváleniu návrhu VZN aj so zapracovanými 

pripomienkami.  

 

  

Uznesenie č. 209/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

Schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2022 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými 

zdrojmi znečisťovania na území obce Branovo 

 

s uvedenými pripomienkami 

 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

  

K bodu 6. Návrh na úpravu rozpočtu 

V rokovacom bode č. 6 je potrebné schváliť zmenu rozpočtu. Návrh na úpravu rozpočtu dostali 

poslanci ako materiál do rokovania. Prítomní poslanci nemali k úprave rozpočtu žiadne pripomienky 

a pristúpilo sa k hlasovaniu. Úprava rozpočtu je súčasťou príloh zápisnice.  
 

Uznesenie č. 210/2022: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Branovo 

schvaľuje  
a) zmenu rozpočtu obce Branovo vykonanú rozpočtovým opatrením podľa § 14 ods. 2 písm.               

b) zákona č. 583/2004 Z .z. konkrétne presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného 

rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky,  

c) zmenu rozpočtu obce Branovo vykonanú rozpočtovým opatrením č. 2/2022, konkrétne 

povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov. 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

Uznesenie bolo prijaté.  
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K bodu 7. Schválenie plnenia rozpočtu k 30.06.2022 

Starostka otvorila rokovací bod č. 7. Plnenie rozpočtu dostali poslanci ako materiál                  

do rokovania. K plneniu rozpočtu nemali prítomní poslanci žiadne pripomienky a pristúpilo sa 

k hlasovaniu. Plnenie rozpočtu k 30.06.2022 je súčasťou príloh zápisnice. 

 

Uznesenie č. 211/2022: 
Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo 

schvaľuje 
plnenie rozpočtu k 30.06.2022. 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

K bodu 8. Prevod majetku obce 

Rokovací bod č. 8 otvorila starostka obce. Oboznámila prítomných, že na predchádzajúcom 

zastupiteľstve poslanci schválili zámer predaj pozemku pánovi Alexandrovi Kukučkovi 

a manželke, to je pozemok č. 377/92, vo výmere 101 m2, záhrada vo vlastníctve obce. Zámer 

bol zverejnený na 15 dní a neboli žiadne pripomienky. Na základe uvedeného je potrebné 

schváliť spôsob prevodu majetku a následne schváliť kúpnu zmluvu. Pani starostka otvorila 

diskusiu k danému bodu a spýtala sa, či má niekto k nemu pripomienky. Poslanci pripomienky 

nemali a preto sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 212/2022:             

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje  

 

Spôsob prevodu majetku obce v zmysle § 9 ods. 2 písm. a) v spojení s ust. § 9a) ods. 8 písm. 

e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, uzavretím kúpnej 

zmluvy priamym predajom z dôvodu hodného osobitného zreteľa s kupujúcimi: 

 

a) Alexander Kukučka, rod. Kukučka, nar. 01.04.1952, rod. čís. 520401/205, trvale 

bytom 941 31  Branovo č. 172, štátny prísl. SR, ženatý a manželka 

b) Viera Kukučková, rod. Kothajová, nar. 26.04.1955, rod. čís. 555426/7554, trvale 

bytom 941 31 Branovo č. 172, štátna prísl. SR, vydatá, 

 

na predaj nehnuteľného majetku obce – pozemku vedeného katastrom nehnuteľnosti pre 

Obec Branovo, kat. úz. Branovo, 

na liste vlastníctva číslo 1 ako parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape 

parc. číslo 377/92 – záhrada vo výmere 101 m2, 

vo vlastníctve obce, podľa zápisu na strane BLV pod por. č. 1), v podiele 1/1, 

 

do bezpodielového spoluvlastníctva manželov v podiele 1/1, 
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keď dôvodom hodného osobitného zreteľa, je skutočnosť, že ide o pozemok vklinený 

medzi pozemkami vo vlastníctve kupujúcich vedených pre kat. úz. Branovo na LV číslo 226 

medzi CKN parc. číslami 377/80 a 377/101, pozemok je neprístupný z komunikácie, pre obec 

je nevyužiteľný.  

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie č. 213/2022:    

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje  

 

Kúpnu zmluvu v zmysle § 9a ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov uzavretú medzi Obcou Branovo ako predávajúcou s kupujúcimi: 

 

a) Alexander Kukučka, rod. Kukučka, nar. 01.04.1952, rod. čís. 520401/205, trvale 

bytom 941 31  Branovo č. 172, štátny prísl. SR, ženatý a manželka 

b) Viera Kukučková, rod. Kothajová, nar. 26.04.1955, rod. čís. 555426/7554, trvale 

bytom 941 31 Branovo č. 172, štátna prísl. SR, vydatá, 

 

na predaj nehnuteľného majetku obce a to pozemku vedeného katastrom nehnuteľnosti 

pre Obec Branovo kat. úz. Branovo, 

- na liste vlastníctva číslo 1 ako parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape 

parc. č. 377/92 – záhrada vo výmere 101 m2 

vo vlastníctve obce, podľa zápisu na strane BLV pod por. č. 1), v podiele 1/1, 

 

do bezpodielového spoluvlastníctva manželov v podiele 1/1. 

 

priamym predajom s kupujúcim z dôvodu hodného osobitného zreteľa, keď ide 

o pozemok vklinený medzi pozemkami vo vlastníctve kupujúcich vedených pre kat. úz. 

Branovo na LV číslo 226 medzi CKN parc. č. 377/80 a 377/101, pozemok je neprístupný 

z komunikácie, pre obec je nevyužiteľný, 

s kúpnou cenou 335,32 €. 

 

Náklady spojené s prevodom znáša kupujúci. 

 

  

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  
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K bodu 9. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo 

 

Rokovací bod č. 9 otvorila pani starostka. Informovala, že sa predali z projektu „Zóny RD 

Branovo“  3 pozemky, teraz obec dostala ďalšiu žiadosť na odkúpenie pozemkov, ktorá bola 

doručená na Obecný úrad, ide o pána Jozefa Dóžu.  

Nakoľko je potrebné budovať aj túto lokalitu, spýtala sa poslancov, aký majú na to názor, 

požiadala ich o vyjadrenie. Pán Dóža má záujem kúpiť 2 pozemky, doteraz sa predali 3 

pozemky, ktoré sú v susedstve pána Kodhaja, ktoré kúpil pán Revai. P. Dóža by mal záujem 

o 2 vedľajšie pozemky.  

Poslanec Michal Fülöp sa vyjadril, že nesúhlasí s predajom uvedených pozemkov, nakoľko idú 

voľby a nechá to na nové obecné zastupiteľstvo.  

Poslanec Ing. Juraj Mellen pripomenul p. starostke, že na poslednom zastupiteľstve sa dohodlo, 

že sa odloží odpredaj pozemkov až po voľbách.  

Starostka podotkla, že sa predali 3 pozemky. Peniaze boli investované ako OZ určilo.  

Robila sa miestna komunikácia, križovatka a zvyšok prostriedkov obec použila na spoluúčasť 

pre dotáciu  kultúrny dom, ktorý sa zateplil, kde bola dotácia z Enviromentálneho fondu, 

pričom obec musela investovať do následných opráv približne ďalších 20.000,00 €. (spoluúčasť 

dotácie, obklady na fasáde, oprava bleskozvodu, označenie obecného úradu, okapové chodníky, 

a rúry, izolácia pivnice, bezpečnostný systém.  

 - OZ schválilo predaj traktora 5.000,00 €, zaplatila sa projektová dokumentácia na územné 

rozhodnutie, čo bolo 3.500,00 €, ďalšie vyjadrenia k projektovej dokumentácii, ktoré boli 

spoplatnené. Obec potrebuje predávať pozemky, aby sa vedelo v Zóne RD Branovo 

pokračovať, pretože teraz je potrebné, keď bude mať obec územné rozhodnutie, zabezpečiť 

projektantov, ktorý naprojektujú vodu, elektriku - prípojky, potrebuje sa upraviť lokalita, 

výkopové práce, upraviť cesty. Na to nadväzuje ďalší projekt dotácia 17 700,00 EUR na 

výsadbu stromov a úpravu verejného priestranstva pri ceste spomínaných pozemkov.  

Pán poslanec Fülöp znovu zdôraznil, aby sa pozemky odpredávali ďalej až po voľbách.  

Starostka uviedla, že tu nejde o voľby, ale o proces výstavby. Zároveň podotkla, že OZ predalo 

p. Révaiovi 3 pozemky a je potrebné, aby sa v projekte pokračovalo a keď sú záujemcovia 

o kúpu pozemkov je potrebné ich predávať bez ohľadu, na to kto bude starosta.  

Uviedla, že je potrebné, aby si to poslanci zvážili. Projekt je rozbehnutý a žiada si, aby sa na 

projekte pracovalo. Tento projekt je na viac rokov a keď už boli začaté práce malo by sa v nich 

pokračovať a hlavne vtedy keď sú záujemcovia o pozemky. Je to rozsiahla investícia.  

Starostka ukončila rokovanie v zbore a otvorila diskusiu medzi prítomnými.  

 

 Pán Becík požiadal poslancov, aby sa vyjadrili, čo ich k tomu vedie zastaviť predaj pozemkov, 

pretože inflačný tlak je tak vysoký, že dnes individuálna bytová výstavba sa obmedzuje, cena 

nehnuteľností klesá, nedá sa očakávať, že budú vyššie ceny, tí, ktorí si v Zóne RD Branovo 

kúpili pozemky, tak čakajú, že sa infraštruktúra bude dobudovávať, a bude sa dobudovávať zo 

zdrojov, ktoré sa získajú z ďalšieho predaja pozemkov. Vyjadril sa, že je prekvapený ako občan 

obce, že sa v obci zastavuje predaj pozemkov a čaká sa, čo bude po voľbách, podotkol, že ide 

o nesprávny a nezdraví názor  poslancov k danej veci.   

Dedina podľa neho nabrala dobrý smer, začala sa rozvíjať. Predaj pozemkov nerieši len obec 

Branovo, riešia to aj okolité obce, napr. Andovce, Bánov a pod., ponúkajú a vyhľadávajú 

lokality, lákajú občanov z iných miest, daňových poplatníkov. Uviedol, že sa riešila materská 

škola v obci, predpokladá, že o kúpu pozemkov by prejavili záujem mladí ľudia, mladé rodiny 

s deťmi, čím by sa naplnila materská škola a nechápe poslancov, prečo požadujú, aby sa pánovi 

Dóžovi odpísalo, že nesúhlasia s odpredajom pozemkov len preto, že sa blížia voľby.  
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Ide o nekompetentný názor prítomných poslancov nepoznajúc problematiku ekonomiky 

národného hospodárstva.  

Vyjadril sa, že vie, že jeho názor nezaváži, že kompetencie výkonnej moci v obci je na 

poslancoch.  

 Ďalej sa do diskusie zapojil pán Ladislav Mokráš, ktorý sa poslancov spýtal, čo za tým 

nesúhlasom s predajom pozemkov sledujú, nech uvedú dôvod, čo sa stane, keď na tomto 

obecnom zastupiteľstve neschvália predaj dvoch pozemkov pánovi Dóžovi. Tiež je toho 

názoru, že týmto sa len veci poškodí. Treba dať možnosť mladým ľuďom, ktorí budú v obci 

platiť dane. Myslí si, že obec by mala byť vďačná za to, že je záujem o kúpu jej pozemkov. 

 Požiadal poslanca Michala Fülöpa, aby sa vyjadril, prečo nechce predať pozemky. Ďalej 

požiadal p. Becík pani starostku o odpoveď na otázku, koľko detí je v súčasnosti v stave 

v Materskej škole Branovo.  

Starostka odpovedala: v MŠ je súčasnej dobe 12 detí.  

Pán Becík pokračoval slovami, že  je názoru, aby popri predaji pozemkov pre mladých ľudí je 

potrebné budovať aj vnútornú infraštruktúru, oprava kostola  priniesla so sebou aj cirkevnú 

knihu. Vyjadril sa, že poslanci dostali od voličov mandát a malo by im záležať, aby dedina 

napredovala vo svojom rozvoji a nie pribrzďovať tento rozvoj.  

Pán Ladislav Mokráš uviedol, že ho teší, že aj jeho vnučka bude v obci Branovo stavať dom 

a bol by rád, kedy ju nasledovali aj ďalší.  

Pán poslanec Michal Fülöp sa vyjadril, že preto nechce súhlasiť s predajom pozemkov, 

nakoľko nechce, aby ľudia poukazovali, že sa pozemky predávajú pred voľbami.  

Pani Andrea Harmadyová vyslovila svoj názor, že treba predávať pozemky vtedy, keď je o ne 

záujem.  

Pán Stanislav Becík reagoval na názor poslanca Fülöpa, že keď majú nejakí občania problém 

s predajom pozemkov, nech prídu na rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 Na všetko reagovala pani starostka, ktorá uviedla, že zámer predaja pozemkov sa  rieši            

od roku 2016, kedy prišla s týmto zámerom a dala prvýkrát žiadosť, vtedy to malo ZAD Dvory 

nad Žitavou ako náhradné pozemky. Robila sa následná reklama, zmenil sa Územný plán obce, 

vypracovali sa geometrické plány, zameriavania, územná projektová dokumentácia, žiadali sa 

rôzne vyjadrenia dotknutých úradov a použili sa na to nemalé finančné prostriedky 

a s uvedeným zámerom ste ako poslanci súhlasili. Nechápe, prečo po obci sú negatívne postoje 

k predaju pozemkov.  

Obec neustále niečo buduje bez ohľadu na ekonomickú situáciu v krajine, získava dotácie. 

Obecný úrad sústavne pracuje a využíva možnosti dotácií a rôznej inej pomoci. Obecné 

zastupiteľstvo si vždy na začiatku roka určilo svoje priority, ktorých sa obec počas roka 

pridržiavala. Podotkla, že ak by sa predali pozemky, zazmluvnili by sa  projektanti na 

vypracovanie projektov elektrických prípojok a vedenia a prípojky vody. Obec by získala 

prostriedky aj na vykrytie zlých časov, kedy bežné výdavky nevieme vykryť zo štátnych 

peňazí.  

Poslanec Ing. Juraj Mellen podal návrh, aby sa bod č. 9. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD 

Branovo presunul na prerokovanie na nasledujúci týždeň, aby sa obecné zastupiteľstvo zišlo 

v plnom počte poslancov, aby sa každý poslanec k tomuto bodu vyjadril, nakoľko dnes sú 

prítomní na rokovaní OZ len 3 poslanci a žiadateľ p. Dóža nech ešte jeden týždeň počká na 

odpoveď k svojej žiadosti, ak s tým samozrejme súhlasia ďalší dvaja prítomní poslanci. Všetci 

3 prítomní poslanci súhlasili. 
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Uznesenie č. 214/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo   

schvaľuje  

 

bod  9. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo presunúť na najbližšie zasadnutie 

obecného zastupiteľstva, ktoré OZ vytýčilo na nasledujúci týždeň. 

   

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

K bodu 10. Žiadosť o kúpu pozemkov 

Rokovací bod č. 10 otvorila starostka obce. Starostka obce informovala, o prijatých žiadostiach 

na kúpu pozemkov: pani Rozália Martiová ako aj pani Vlasta Marcinková, ktoré vlastnia 

priľahlé pozemky pri pozemkoch vo vlastníctve obce. Starostka navrhuje obecnému 

zastupiteľstvu, aby sa ich žiadostiam vyhovelo a to v cene 3,32 € za m2, tieto pozemky roky 

užívajú a platia za pozemky daň. Je potrebné v prvom kroku schváliť zámer predaja pozemkov. 

Obec zámer predaja pozemkov zverejní. Poslanci nemali pripomienky a pristúpilo sa 

k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 215/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje 

 

zámer predaja pozemku parc. č. 16/40 vo výmere 1437 m2 záhrada – Rozália Martiová, 

Branovo 118 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  
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Uznesenie č. 216/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje 

 

zámer predaja  pozemku par. č. 376/28 vo výmere 808 m2 – Vlasta Marcinková, Branovo 223 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

  

K bodu 11. Žiadosť o vyjadrenie k projektovej dokumentácii KONFER net 

Rokovací bod č. 11 otvorila starostka obce a informovala prítomných, že Obci Branovo bola 

doručená žiadosť o vyjadrenie sa k projektovej dokumentácii k územnému rozhodnutiu na 

základe splnomocnenia investora stavby KONFERnet Dvory nad Žitavou na posúdenie 

a odsúhlasenie. Žiadosť bola zaslaná aj s projektovou dokumentáciou. Materiály boli 

poslancom zaslané k prezretiu e-mailom. Starostka obce sa spýtala poslancov, či majú k tomu 

nejaké pripomienky. Ide o žiadosť, v ktorej sa jedná o výkopové práce. Jedná sa o pozemky, 

ktoré nie sú v intraviláne obce, sú v extraviláne obce. Prípojka Semerovo, Branovo, Veľké 

Lovce. V obci Branovo sa jedná o pozemky v blízkosti rybníka, tu budú prebiehať výkopové 

práce na uloženie optickej siete. Poslanec Kalina sa spýtal pani starostky, koľko operátorov sa 

v obci bude nachádzať, na čo mu ona odpovedala, že bude v obci KONFERnet, Wisper, T-com 

operátori s optickým káblom aspoň si občania obce budú môcť vybrať podľa ceny, rýchlosti 

a ponúkaných služieb a pod.  Poslanci pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 217/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje 

žiadosť o vyjadrenie k projektovej dokumentácii KONFERnet. bez námietok k projektu 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

 

 

 



 11 

K bodu 12. Dopravné značenie v obci 

Starostka obce otvorila rokovací bod č. 12. Informovala poslancov, že v obci Branovo sa dosť 

rokov rieši dopravné označenie. Nakoľko v minulosti bolo v obci budované potrubie plynu, 

vody a optických káblov boli  dopravné značky poškodené a odstránené 

 V obci vznikajú rôzne kolízie na miestnych komunikáciách, aj čo je dôsledok, že nám 

absentujú dopravné značky. Občania obce berú cestu cez obec ako hlavnú. Je neoznačená a tak 

v častiach kde sú vedľajšie cesty platí pravidlo pravej ruky. Niektorí občania to tak dodržujú iní 

to berú, že sú na hlavnej ceste.  

Obec má už vypracovaný pasport dopravného značenia. Stanovisko od Okresného dopravného 

inšpektorátu OR PZ Nové Zámky sme dostali aj s pripomienkami.  Nakoľko k pasportu boli 

pripomienky, tak stanovisko bolo zaslané jeho zhotoviteľovi  Ing. Némethovi, ktorý už zaslal 

opravenú dokumentáciu pasportu v zmysle stanoviska.  

Predkladám Vám opravený a odsúhlasený pasport dopravného značenia. Je to finančne 

náročné, aby sme zabezpečili všetky značky naraz. Každá značka je zložená zo stĺpiku 

hlineného,   zo značky a svorky. Ak by to mala obec obstarávať, tak jedna značka vyjde aj 

100,00 €. Na hlavnú a vedľajšie cesty, ktoré sa na hlavnú cestu napájajú je potrebné zabezpečiť 

približne 35 ks 

Starostka obce navrhla rozdeliť osádzanie značiek na etapy.  

Poslanec Roman Kalina podotkol, že v Branove platí pravidlo pravej ruky.  

Poslanec Mellen sa pani starostky spýtal,  či obec musí mať pasport dopravného značenia.  

Poslanci súhlasili a ako prvé označiť hlavnú cestu. Starostka ukončila rokovanie v zbore 

a otvorila diskusiu.  

 Prítomný občan Mokráš uviedol, že mu prekáža značka STOP v centre obci. Starostka ho 

informovala, že tam pôjde značka „Daj prednosť v jazde“.  

Hlavne musia byť vyznačené značky „Hlavná cesta“, „Stop“  a „Daj prednosť v jazde“. 

Poslanec Ing. Juraj Mellen navrhol, že si pasport zoberie domov a zasadne s ostatnými 

poslancami a na nasledujúci týždeň predložia, ktoré dopravné značky navrhujú obstarať. 

Požiadala poslancov, aby na najbližšom obecnom zastupiteľstve priniesli tieto projekty spolu 

s vypracovaným zámerom, že koľko značiek vybrali a na ktorých miestach v obci.  

Vyzvala prítomných poslancov, aby schválili pasport dopravného značenia obce Branovo 

a schválili financovanie v prípade, že budú finančné prostriedky tak začne s verejným 

obstarávaním.  Poslanci pristúpili k hlasovaniu.  

 

 

Uznesenie č. 218/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje pasport dopravného značenia a súhlasí s financovaním dopravných značiek 

rozdelených na etapy 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

 

 

Uznesenie bolo prijaté.  
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K bodu 13. Investičné projekty v obci 

Rokovací bod č. 13 otvorila starostka obce. Starostka obce podala prítomným informácie 

týkajúce sa investičných projektov v obci.  

 

- Rekonštrukciu KD a OcÚ -  (dotácia Enviromentálny fond) 

- Dotácia z Enviromentálneho fondu 67.674,83 € (dotácia bola zaplatená) 

- Vlastné prostriedky k projektu spolufinancovanie 6.103,64 € 

Dňa 17.08.2022 prišiel súhlas z Enviromentálneho fondu, faktúra dodávateľa je zaplatená. 

Ďalšie náklady na rekonštrukciu: 

 

1. Rekonštrukcia zvodov a bleskozvodu 700,00 €, 

2. Výkopové práce pri základe pivnice (peklo) uložená fólia, zasypaná štrkom,  obklad na 

stenu, obklad schodov v sume 3.800,00 €, 

3. Nový bezpečnostný systém 1.500,00 €, 

4. Zábradlie 1.950,00 €,  

5. Okapové chodníky, obrubníky, palisády, kamenivo, cement, úpravy a rúry okapové, 

geotextília  2.500,00 €,  

 

6. Označenie OcÚ 1.800,00 €,  

7. Stožiare spolu so zástavami 3.300,00 € - spolu 15.500,00 €,  

    spolu so spoluúčasťou 21.653,60 €.  

 

- Wifi pre teba  14 982,00 €.   

- dotácia 14.250,00 € (je potrebné  žiadosť o platbu) 

- vlastné prostriedky 732,00 € 

 

Už boli z firmy Nitranet montovať na stĺpy rootre, rýchlosť je 30 mb/s, dali sa na tie miesta, 

kde sa prechádza najviac občanov. Pri cintoríne, všetky zastávky, materská škola, obecný úrad 

sú 2 body, okolo pohostinstva, športový areál. Cez mobil si treba vyhľadať wifi -  Wifi pre 

Teba Branovo. 

Udržateľnosť projektu je 5 rokov.   

 

- Oprava miestnych komunikácií v obci (Cesta pri Bednárikovi, Križovatka) 

- vlastné prostriedky 43 691,86 €. (práce sú zaplatené) 

 

Rekonštrukcia úseku chodníka v obci Branovo MAS – IROP 

- dotácia 11.529,06 € (je potrebné dať žiadosť o platbu) 

- vlastné prostriedky 2.860,50 € 

- spolu 14.389,56 €. (práce spolu zaplatené) 

 

Altánok na ihrisku 

- vlastné prostriedky 4.600,00 €  

 

Nákup techniky – traktor: 5.000,00 € 

 

Zóna RD Branovo 

- projektová dokumentácia, ktorá bola uhradená vo výške 3.500,00 €, 

- náklady na vyjadrenia dotknutých orgánov a geodeta. 

Projekt so všetkými dokumentami bol zaslaný na Mestský úrad Šurany, Spoločný stavebný 

úrad aj s vyjadreniami pre územné rozhodnutie. 
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Uznesenie č. 219/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

berie na vedomie 

 

informácie týkajúce sa investičných projektov v obci: 

- Rekonštrukcia KD a OcÚ 

- Wifi pre teba  

- Oprava miestnych komunikácií v obci (Cesta pri Bednárikovi, Križovatka) 

- Rekonštrukcia úseku chodníka v obci Branovo MAS – IROP 

- Altánok na ihrisku 

- Nákup techniky – traktor 

- Zóna RD Branovo 

  

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Hatala)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Kalina) 

 

 

Uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu 14. Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

Rokovací bod č. 14 otvorila starostka obce. Starostka oznámila, že má body, ktoré treba 

prerokovať. 

 

1.Materská škola 

 

Starostka uviedla, že je potrebné schváliť stravnú jednotku na nákup potravín na jedlo. 

Finančné pásma sú platné od 01.09.2019 a zatiaľ neboli žiadne zmeny. Doteraz stravná 

jednotka bola v sume 1,37 €, čo je nepostačujúce, aby sa plnohodnotné jedlo pre deti navarilo 

z takejto sumy pri cenách potravín. Je tu návrh na zvýšenie stravnej jednotky, prechod z pásma 

1 na pásmo 3, pričom 3. pásmo je v sume 1,54 €, doteraz bolo pásmo 1. pásmo 1,37 €. Poslanci 

pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č.  220/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje 

zvýšenie finančného pásma pre Materskú školu na nákup potravín na jedlo na 3. pásmo v sume 

1,54 € 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Prevod majetku obce 

Starostka podala prítomným informáciu, že pán Marek Mellen za pozemok zaplatil, všetko je 

v poriadku, následne sa dal návrh na vklad do katastra, tam prebieha konanie. Na LV č. 1 

prebieha konanie, je vyznačená plomba. 

 

3. Slovenský pozemkový fond 

Starostka informovala prítomných, že sa jedná o Wolnerových dom,  obec dávala na 

vysporiadanie pozemkov v správe SPF parc. č. 32, jedná sa o dvor, kde sme spoločnými 

vlastníkmi, ½ vlastní obec Branovo, ½ má v správe SPF. Ďalej vysvetlila, že pozemky na 

ktorom je dom, ako budúce obecné múzeum, tak v prednej časti vlastní pozemok obec 

a v ďalšej časti je pozemok v správe SPF. Starostka oznámila prítomným, že tam už písala ešte 

raz, doložila všetky doklady, nakoľko OZ súhlasilo s tým, aby sa bezpodielovo riešili           

parc. č. 32, tak SPF s tým súhlasí. SPF súhlasí aj s parc. č. 32 ako aj s parc. č. 33.  

Je potrebné zo strany obce vypracovať na predmetné parcely znalecké posudky. Znalecké 

posudky žiada SPF až potom pristúpi k vysporiadaniu spomínaných pozemkov. S parcelou       

č. 30 poslanci nesúhlasili s prenájmom.  

 

 Uznesenie č.  221/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje 

podanie žiadosti Slovenskému pozemkovému fondu a vypracovanie znaleckého posudku  na 

parcely č. 32 a parc. č. 33. 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

4.Marek Engelbrecht – splátkový kalendár 

Starostka oboznámila poslancov, že pán Marek Engelbrecht, ktorý má dohodnutý splátkový 

kalendár  je dlžný ešte sumu 347,67 €, posledná splátka bola dňa 08.06.2022. Pôvodne platil 

mesačne vo výške 100,00 €, teraz mesačne spláca po 50,00 €.   

 

5.Zvýšené náklady na energie – plyn, elektrika v porovnaní z predchádzajúcim obdobím 

a vývoj podielových daní za posledné obdobie  

Poslancom ako aj prítomným starostka obce uviedla, že podielové dane, ktoré obec dostáva 

z Ministerstva financií SR  nevykrývajú  ani bežné výdavky obce. Informovala, že mzdy 

odvody činia okolo 13.000 €, elektrika a plyn vzrástli takým spôsobom, že v roku 2021 energie 

za mesiace január až august 2022 boli vo výške 916,00 € (plyn 336,00 €, elektrina 580,00 €), 

v tom istom roku mesiace september až december vo výške 1.767,00 € (plyn 1.200,00 €, 

elektrina 567,00 €), v roku 2022 energie v mesiacoch január až júl vo výške 1468,00 € (plyn 

901,00 €, elektrina 567,00) a od augusta tohto roku energie spolu činia 1.814,00 € (plyn MŠ 

907,00 €, plyn OcÚ 297,00 €, elektrina 6 okruhov 610,00 €). Upozornila prítomných, že ceny 

energií narástli  na 1.814,00 €, teraz zvýšil ceny aj Brantner za komunál, čo je ďalších 1.200 €. 

 

 Poslanec Ing. Juraj Mellen navrhol, či by nebolo rozumné uvažovať nad kúpou štiepkovača. 

Starostka zdôraznila, že jednoznačne treba uvažovať nad projektovou dokumentáciou na 



 15 

rekonštrukciu, zamerať sa tam na alternatívne zdroje, nakoľko v MŠ sa kazí kotol, 

vykurovanie, voda, kanalizácia, toto všetko treba zrekonštruovať.  

 

6. Nino Golga – hranica pozemku – odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce 

Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s katastrálnou mapou, Kde vyznačila obecný 

pozemok a susedný pozemok, ktorý vlastní Nino Golha. Pán Golha má záujem dokúpiť si časť 

pozemku pod plot.  Ide o pozemok pri križovatke. Aby bola križovatka prehľadná, tak 

navrhujem predať tak časť pozemku, aby plot nezasahoval do križovatky. Pán Golha, by 

vypracoval geometrický plán kde by bola nová parcela, ktorú by odkúpil od obce a potom by sa 

riešil prevod. Poslanci súhlasili.  

 

Uznesenie č.  222/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje 

zámer predaja pozemku  Ninovi  Golhovi – len časť pozemku vo vlastníctve obce po jeho 

vytýčení a odsúhlasení a vypracovaní geometrického plánu teraz prac. č. 376/104. 

 

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

 

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

7. Pamätné tabule – ich umiestnenie 

Prítomných poslancov starostka obce informovala, že na Obecný úrad Branovo boli predložené 

návrhy na osadenie pamätníkov, resp. tabúľ našich významných rodákov.  

Pamätná tabuľa Ondreja Dema bola riešená ako projekt cez NSK a schválená dotácia je  vo 

výške 780,00 €. Bola oslovená rodina, ktorá dala návrh na pamätnú tabuľu. Podľa návrhu som 

získala cenové ponuky kde najlacnejšia bola 1550,00 EUR.   

Poslanec Lašček sa spýtal, koľko je doplatok, starostka uviedla, že 770,00 € pri najlacnejšej 

ponuke z kamenárstva v Nových Zámkov. Spýtala sa poslancov, či schvaľujú dofinancovanie 

tých 770,00 €.  

Poslanec Mellen uviedol, že pani starostka sa mala rodiny Demovej spýtať. Podotkla, že ona 

najprv musí vyriešiť, či poslanci odsúhlasia dofinancovanie pamätnej tabule. 

Poslanec Mellen uviedol, že zo strany poslancov bolo to, že obec dostala peniaze z dotácie 

780,00 € a uviedol, že zo strany obce je to vyriešené, ale nech sa vyjadria aj ostatní prítomní 

poslanci.  

Do problematiky sa zapojil aj p. Becík, že obec dostala dotáciu 780,00 € na pamätnú tabuľu 

rodáka z obce, ktorý bol známy nielen v obci, okrese, ale aj v celej krajine. 

 

Druhá pamätná tabuľa, pani starostka oslovila p. Becíka, urobil sa na cintoríne priestor, kde je 

kamenná lavička, je tam štrkokameň a zasadená breza,  tam by sa umiestnila aj tabuľa  Dušana 

Becíka, pochádzal z Branova. 

Obec navštevuje čoraz viac turistov, obec zatiaľ nemá žiadnu pamätnú tabuľu, preto p. 

starostka sa spýtala p.Becíka, či je to priechodné, on uviedol pred prítomnými, že súhlasí iba 



 16 

v tom prípade, ak to nezaťaží rozpočet obce. P. Becík uviedol, že je pravda, že jeho brat Dušan 

Becík bol úspešný československý reprezentant v horolezectve, že je viac známy v zahraničí 

ako v našej krajine, viac známy v SR ako v obci Branovo, pretože mladí ľudia si ho 

nepamätajú, bol ročník narodenia 1954, bol Ing. arch., ukončil štúdium s červeným diplomom, 

bol asistentom na fakulte architektúry.  

Ďalej sa vyjadril, že jemu skôr chýba kronika v obci, nakoľko sa v obci stále niečo deje, bolo 

by vhodné to do nej zaznačovať, pripomenul, že za 3 roky obec oslavuje 700 výročie vzniku 

obce. Nik nevie, že sa vybudovala vodná nádrž Čapáš, urobila asfaltová cesta. Navrhol, že sú 

rôzne kurzy kronikárov. Pani starostka uviedla, že už oslovila viacerých ľudí, aby robili 

kronikárov, žiaľ bezvýsledne.  

P. Becík navrhol hľadať niekoho v produktívnom veku, aby sa zaznamenalo, kedy bola obec 

v televízii, čo všetko sa vybudovalo v obci, a vybudovalo sa toho veľa. Vyjadril sa, že keby 

bola v obci kronika, nemuseli by byť v obci žiadne pamätné tabule, do kroniky by sa uviedlo, 

kto koľko zafinancoval starostka sa p. Becíka znovu spýtala, či by sa mu páčil priestor pri 

cintoríne, kde je lavička. Pán Becík povedal, že tabuľa brata by mohla byť umiestnená tam, kde 

je tabula tých, ktorí zahynuli v 1. svetovej vojne. Dohodlo sa, že táto vec sa ešte dorieši, že 

keby tabula stála 300,00 €, on 50 % uhradí zo svojich, ale v tejto situácii sa to momentálne 

riešiť nebude.  

Vystúpil v rámci tohto bodu aj p. Ing. Juraj Mellen, uviedol, že už informoval poslancov ako aj 

p. starostku, že jedna malá tabuľa na kameni bude umiestnená pri kaplnke, kde bude uvedený 

jeho otec, ktorý sa zaslúžil o to, že za jeho pôsobenia sa urobila kaplnka v obci, bol dlhé roky 

v obci organista. Obec to nezaťaží, nakoľko si to poslanec vyfinancuje sám. P. Becík 

pripomenul, že mal s p. organistom Mellenom nadštandartný vzťah, ale uviedol, že kaplnku 

vybudoval z obecných peňazí. Teda kaplnka sa postavila počas jeho pôsobenia ako starostu.. 

Poslanec Mellen sa vyjadril, že tam bude uvedené, že otec bol organista.  

 

P. Becík  predstavil obecnému zastupiteľstvu architekta p. Jozefa Szeteia, aby ozrejmili OZ, že 

plánujú rekonštrukciu-obnovu Domu smútku, pomohol by pri získaní finančných prostriedkov. 

Spýtal sa architekta Szeteia, či by sa na túto vec podujal, napr. za nejakú pamätnú tabuľu. P. 

Becík uviedol prítomným, že má predstavu, že Dom smútku by mal vežu. P. architekt Szetei 

podotkol, že sa dokončil v obci kostol, bol vysvätený. Predostrel prítomným svoje návrhy, ako 

by Dom smútku v budúcnosti mohol vyzerať. Ide o skice, inšpirované z rôznych miest. Jeho 

návrhy vychádzajú z materiálov, ktoré sú dostupnejšie, cenovo prijateľnejšie, doba je 

modernejšia, preto sú iné technológie. Po predstavení návrhu vyzvala starostka poslancov, aby 

hlasovali o spolufinancovaní 770,00 EUR na pamätnú tabuľu Ondreja Dema.   

 

 

 

Uznesenie č.  223/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

neschvaľuje  

dofinancovanie pamätnej tabule PhDr.Ondrej Dema, CSc. z obecných finančných prostriedkov.  

 

Hlasovanie:                     za:  3 (Ing. Mellen, Fülöp, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bc. Lašček, Hatala) 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 15.  Záver 

Starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21.00 hod.  

 

  

Zapísala: Mgr. Dana Drobňáková 

 

                                                                                   ............................................................                        

                                                                                          Ing. Andrea Šulíková v. r.  

                                                                                                      starostka obce 

 

Overovatelia:  

Michal Fülöp v. r.                                                         ......................................... 

 

Roman Kalina v. r.                                                                            ......................................... 

 


